

Title (en)

Cutting head for a dry-shaving apparatus.

Title (de)

Scherkopf für einen Trockenrasierapparat.

Title (fr)

Tête de coupe pour rasoir à sec.

Publication

**EP 0200278 A2 19861105 (DE)**

Application

**EP 86200733 A 19860429**

Priority

AT 131185 A 19850502

Abstract (en)

[origin: US4707916A] A shaver head with a shaver head frame (1), which supports a curved, perforated shaver foil (2) which is fitted by means of its apertures (11, 12) provided in the vicinity of its longitudinal edges onto hooks (7, 8) projecting from the longitudinal sections (3, 4) of the shaver head frame. The perforated shaver foil is provided on its outer side facing the longitudinal sections of the shaver head frame in the vicinity of each of its two longitudinal edges with at least one projecting attachment (13, 14), spaced apart from the free end (15, 16) of the adjacent longitudinal section, which is smaller than the depth (t) of the hooks projecting from the longitudinal sections and which with its upward extension projects at least into the dimensional range (w) of the wall thickness of the longitudinal sections in the vicinity of their free ends (FIG. 1).

Abstract (de)

Bei einem Scherkopf mit einem Scherkopfrahmen (1), der eine gewölbt verlaufende Siebscherfolie (2) trägt, die mit im Bereich ihrer Längsränder vorgesehenen Öffnungen (11, 12) in von den Längsstegen (3, 4) des Scherkopfrahmens auskragende Haken (7, 8) eingehängt ist, ist die Siebscherfolie an ihrer den Längsstegen des Scherkopfrahmens zugewandten Aussenseite im Bereich ihrer beiden Längsränder mit je mindestens einem vorspringenden Ansatz (13, 14) versehen, der gegenüber dem freien Ende (15, 16) des benachbarten Längsstegen einen Abstand (a) hat, der kleiner als die Tiefe (t) der von den Längsstegen auskragenden Haken ist, und der mit seiner Höhenerstreckung mindestens bis in den Abmessungsbereich (w) der Wandstärke der Längssteg im Bereich ihrer freien Enden vorspringt (Fig. 1).

IPC 1-7

**B26B 19/04**

IPC 8 full level

**B26B 19/04** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B26B 19/04** (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

AT DE FR GB

DOCDB simple family (publication)

**EP 0200278 A2 19861105; EP 0200278 A3 19870121; EP 0200278 B1 19900404;** AT 385448 B 19880325; AT A131185 A 19870915;  
AT E51563 T1 19900415; CA 1260690 A 19890926; DE 3670031 D1 19900510; ES 296641 U 19871216; ES 296641 Y 19891016;  
JP S61255684 A 19861113; US 4707916 A 19871124

DOCDB simple family (application)

**EP 86200733 A 19860429;** AT 131185 A 19850502; AT 86200733 T 19860429; CA 508099 A 19860501; DE 3670031 T 19860429;  
ES 296641 U 19860429; JP 9839586 A 19860430; US 85691586 A 19860428